

2024中国工博会-第24届中国国际工业博览会ciif

产品名称	2024中国工博会-第24届中国国际工业博览会ciif
公司名称	博隆会展
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	中国展会服务平台
联系电话	18918926905 13641790595

产品详情

中国国际工业博览会（简称“中国工博会”）是由工业和信息化部、国家发展和改革委员会、科学技术部、商务部、中国科学院、中国工程院、中国国际贸易促进委员会和上海市人民政府共同主办，中国机械工业联合会协办，东浩兰生（集团）有限

公司承办的以高端、智能、绿色制造为展示交易主体的国际工业展，每年秋季在上海举办。

中国工博会自1999年创办以来，历经二十余年发展创新，通过专业化、市场化、国际化、品牌化运作，已发展成为通过国际展览业协会（UFI）认证、中国工业领域规模最大、功能最全、水平最高、影响力最强的展览盛会之一，是我国工业领域面向世界的一个重要窗口和经贸交流合作平台。

第二十四届中国国际工业博览会将于2024年9月24日至28日在国家会展中心（上海）举行，设9大专业展，规划面积30万平方米，预期超过3000家展商参展。

China International Industry Fair, or CIIF, is jointly hosted by Ministry of Industry and Information Technology, National Development and Reform Commission, Ministry of Science and Technology, Ministry of Commerce, Chinese Academy of Sciences, Chinese Academy of Engineering, China Council for the Promotion of International Trade and Shanghai Municipal

People's Government, co-organized by China Machinery Industry Federation and organized by Donghao Lansheng (Group) Co., Ltd. CIIF, a leading event on high-end, smart and green manufacturing in China, is staged in autumn annually in Shanghai.

Since CIIF's launch in 1999, CIIF has become one of leading events in China's industry market with a largest scale, most function and highest level. Through implementing “professionalization, marketization, internationalization and branding” as its strategies for over 20 years. CIIF, an UFI approved event, is an important window and platform open to the world for

international trade, communication and cooperation on industrial scope.

The 24th China International Industry Fair or CIIF 2024 is going to be held from September 24 - 28, 2024 at National Exhibition and Convention Center (Shanghai). CIIF 2024 will comprise nine theme shows under one roof and occupy 300,000 sq. meters as its display area. Over 3,000 exhibitors are expected to attend the event.